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Fakta
● 210 medlemmar (varav ca 190 är spelare) ca 140 st är 16 år o yngre
● 440 registrerade personer i Laget.se (30-35 ledare, ca 200 föräldrar)

○ GDPR-info finns på hemsidan. Medlemmar har vi ”avtal” med. Vi ser gärna att ni föräldrar 
också svarar på GDPR-utskicket. 

● 9 st i styrelsen (Saknar representanter från Födda 10, 11, 12)
○ Kan du tänka dig att bli något av dessa lags styrelserepresentant så hör av dig. All 

kommunikation mellan lagen och styrelsen underlättas med representation från alla lag. 
Vi är många i styrelsen så med bra arbetsfördelning blir det inte särskilt betungande för 
någon.

● Hur ser ni vår info från föreningen/styrelsen?
○ Hemsidan, Appen Laget.se eller Mail      (vad föredrar ni? Hur ska vi få en dialog/kontakt med er?)
○ Komplettera era uppgifter på laget.se med email och andra kontaktuppgifter om det saknas
○ Provade 2 st enkäter i våras - Fick bara 2 st svar/synpunkter (Var är ni? Var med och påverka!)



Hemsidan
● Följer ni ert lags sida? Om inte så gå in på www.mariestadsboisff.se och 

välj ert lags egna sida och längst ner ser ni valet för att Följa
● Bra om ni även går in på klubbsidan och följer denna också. Där får ni 

allmän och aktuell information om klubben från bl a oss i styrelsen.
● Har ni laddat ner appen Laget.se? Bra och snabbt sätt att se alla nyheter
● Vi har vid några tillfällen haft besök av representanter från Laget.se

○ saknar ni något på hemsidan? Meddela oss då vi har chans att hjälpa dem att 
utveckla den efter våra behov

http://www.mariestadsboisff.se


Ekonomi - intäkter (2018 års siffror)
● Intäkter (största enl 2018 års siffror) Omsätter knappt 1 Mkr

○ Medlems- och träningsavgifter ca 100 tkr
○ Försäljningar: Newbody, Kryddor, Mariestadshäften mm - vinst på ca 90 tkr (del av detta 

går till lagkassorna)
○ Sponsring ca 100-120 tkr
○ Bidrag, LOK-stöd, Fonder, idrottslyft ca 120-125 tkr

● Vadsbomästerskap, ICA Oxen cup, Mörkerkväll som mest vinst på 75 tkr 
(År 2018 - 40 tkr) 

○ Vadsbomästerskap för F14-16 olönsamt, Kioskintäkter minskat (Lockerud numera egen 
kiosk i hallen), ICA Oxen cup - svalt intresse - inställd i år

Vi föredrar att ni anger barnets födelseår vid betalningar till vårt bankgiro 
istället för åldersgrupp. 



Ekonomi - kostnader (2018 års siffror)
● Kostnader

○ Planhyror 35 - 40 tkr (ute o inne)
○ Cupkostnader 50 - 60 tkr (viss del betalar spelarna själva och hamnar som intäkt hos oss)
○ Domarkostnader 65 - 75 tkr
○ Personalkostnader, löner, soc.avg, resor, utbildningar 100-200 tkr (beror bla  på A-lagets 

resor som blir dyrare i Div1 då de blir längre
○ Laglicenskostnader/förbundsavgifter 25 - 30 tkr
○ Spelarmtrl: matchställ, bollar, ledarkläder, reklamtryck, sjukvårdsmtrl 50 - 100 kr

■ seniorerna vartannat år utlandsläger (finansieras av dem själva med fsg o dyl)
■ Diverse utgifter - Annonser, fotbollsleken, fotbollsresor, reklamskatt på sponsring, 

spelarövergångar, bankkostnader, hemsida, bokf.program mm



Aktiviteter
● Föreningsdagen den 6/9 - lite dåligt deltagande i år. Uppmana gärna era barn att 

delta på denna dag som brukar vara uppskattad.
● Vissa år ordnat landskampsresor (synpunkter åldersbegränsning?)
● Kostföreläsning-praktiskt (Bra idé? Vilka åldrar?
● Försäljningsaktiviteter (Newbody el liknande 2ggr/år, Mariestadshäften 2ggr/år, 

Uppesittarlotter. (Synpunkter? Idéer? Maila gärna)
● I höst säljer vi Sockgrossisten!
● Hjälp vid Kioskförsäljningar vid A-lagsmatcher, Vadsbocupen. I år ej ICA Oxen cup. 

Er hjälp är värdefullt för oss. 

Kom med förslag på vad ni vill ha/göra. Föreläsningar, aktiviteter, försäljningar etc



Aktiviteter
● Vi är i planeringsstadiet med anordnande av en “tjejdag” med föreläsningar, 

utbildningar, övningar, kostlära etc etc. Kom gärna med ideér och önskemål om 
innehåll till en sådan här dag. Tänk till våren.

● På gång just nu är att vi ska sälja Mariestadshäften. De är på tryck och kommer 
strax till oss. Caroline Carlsson återkommer till lagen när vi fått dem. 

● Inom kort kommer info om möjligheten att köpa Bingolottos Uppesittarlott och 
Nyårslott

● Fredag 25/10 anordnar vi vår årliga Mörkerspårning i Leksbergsspåret. Madlyckans 
Cykelverkstad har skänkt en cykel som lottas ut bland de startande. Det kommer 
att grillas korv i spåret och många överraskningar utmed vägen. I klubbstugan 
kommer vi som vanligt att ha lotteri med massor av lottvinster skänkta från 
företagen i Mariestad. Håll utkik efter inbjudan och hjälp oss gärna att sprida den i 
era sociala medier. 

Har du kanske någon 
kunskap du kunde bidra 
med en sådan dag



Träningskläder
Diskuterade en ev andrahands hantering av träningskläder.

Det ligger även i vårt intresse att tänka på miljön och vårt bidrag till hållbarhet. 

Vi har funderat på en bytardag eller annan typ av inlämning för 
andrahandsmarknad. Kan ju även vara skor, benskydd mm. 

Vad tycker ni? Vill man sätta pris o sälja själva? Ska vi ha något utrymme där 
man löpande kan få köpa begagnat? Har du erfarenhet från liknande 
försäljningar. Tipsa oss!



Valberedning
Idag har vi ingen valberedning. Bör bestå av minst 2 st personer.

Valberedningen representerar ju medlemmarnas intressen. Demokrati. Det är 
ju vi alla tillsammans som ska se till att vi har en bra förening. 

Idag är det i stort sett vi själva i styrelsen som jagar in nya ledamöter vilket vi inte 
tycker känns helt bra.

3 punkter för en bra sammansatt styrelse:

● Geografisk spridning - 1 representant från varje lag är vår strävan.
● Jämställdhet - Just nu inga män - önskvärt från vår sida
● Åldersspridning - Uppfyller vi

Medlemmarnas sätt och rättighet att kunna 
påverka styrelsens sammansättning

Vill du vara en av två med rätt 
att påverka - Hör av dig!



Övrigt
● Våra policys om bl a droger,GDPR-info mm hittar ni på Klubbsidan. Trafikpolicyn 

kommer inom kort
● Klassbollen, Vi behöver utse 2 st nya representanter från föreningen snarast.  En 

väl fungerande organisation tillsammans med IFK Mariestad och MBK. Ett par 
sammanträden per år och en helg med fotbollsspelande.

○ Kan du tänka dig att göra en insats här så hör av dig? Det är viktigt för oss att vara med i 
denna allians då den både ger ett tillskott i kassan och är ett sätt att locka nya 
medlemmar till föreningen. Får du med dig en ytterligare representant så vore det ju 
suveränt. 



Brinner du för något?

● Cuparrangemang eller andra arrangemang -  kan du bidra på något sätt?
● Föreläsningar/infomöten -  Har du något kunskapsområde vi kan ta del av?
● Ekonomikunskaper (Vi söker ny kassör) se mer info på nästa sida
● GDPR - Kan du stötta oss med detta arbete?
● Jämställdhetsfrågor-Integrering - ideér? VFF stödjer många områden och man kan få bidrag 

Tillsammans kan vi 
utvecklas och leva vidare!



Passar på att skicka med en efterlysning! 
Vi söker ny kassör

Vår nuvarande kassör gör sitt sista år (efter 17 år) och i mars behöver vi ha klart med 
någon som tar över. 
Detta är en viktig och nödvändig roll i föreningen. 
Vi hoppas att någon av er där ute vill ta över så att vi slipper köpa in tjänsten. 
Vår önskan är ju att kunna hålla nere medlemsavgifterna och även att alla våra 
försäljningsaktiviteter kan fortsätta vara frivilliga. 

Idealet skulle vara att du som känner att du skulle kunna hjälpa oss här kunde börja lite 
smått så snart som möjligt och går parallellt med vår nuvarande kassör Lillbeth.
Till viss del kan rollen anpassas och arbetsuppgifter kan fördelas utifrån dina önskemål. Ett 
successivt övertagande från årsskiftet tror vi skulle kunna vara lämpligt så att du blir väl 
insatt i 2020 års bokföring. 

Vi har en bra ekonomi och stor ordning på våra rutiner. 
Du kommer att göra en otrolig samhällsinsats som är fantastiskt givande och spännande!

Är du intresserad?

Kontakta Lillbeth för mer info, lillbeth@hotmail.com, 0709-292287

Kan du tipsa oss 
om någon som 
kan passa?

mailto:lillbeth@hotmail.com

